

《单词百科:manpower是什么意思?manpower怎么发音?manpower的解释和用法》

英语单词manpower是什么意思?manpower怎么读?manpower怎么发音?简答网为您整理了manpower的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



manpower怎么读

manpower的读音:[' mænpaʊə(r)]

manpower的意思

1、n.人力;劳动力;人力资源;人手;

manpower的相关词组

1、manpower resources 人力资源;兵源;

manpower的近义词

- 1、 **hands** n.手(hand的名词复数);人手; (工具等的) 把;帮助;
- 2、 **men** n.人(man的名词复数);人类;男人;男子汉;
- 3、 **personnel** n.人员;人事部门;
- 4、 **work force** n. (工厂等在职的) 工人总数;职工总数;劳动人口;劳动力;
- 5、 **workforce** n.全体员工;劳动力;

manpower的双语例句

- 1、 We are also a small nation, with manpower as our most important asset.

我国也是小国, 有人力作为最大财产.

- 2、 These people do not have the equipment or the manpower to cut down the trees.

这些人没有设备或者人手砍伐这些树。

- 3、 This architecture consumes a lot of manpower, and material resources.

这个建筑,耗用了不少人力物力.

- 4、 In between, the choppers of wounded kept coming, an endless supply of manpower and job security.

直升飞机源源不断地给我们送来伤员, 我们整天有干不完的工作,根本不愁会失业.

- 5、 All available manpower and draught animals were pressed into service.

所有人力和耕畜都被强征服役.

- 6、 Strong ability on manpower resources disposition, service development and management and various Governmental agency's communication.

在人力资源配置、 业务开发及管理、对各政府机关的沟通等方面有较强的能力.

- 7、 Hereby sincerely we appreciate for your input of manpower and material in the project.

在此真诚感谢贵公司为此项目投入的人力物力.

8、The key to resolve the problem is elaborate partition for time and manpower.

关键的解决这人问题的方法是把时间和人力精心划分.

9、Cost estimate of maintenance manpower is the important part of military aircraft LCC cost estimate.

维修人力费用估算是军用飞机寿命周期费用估算的重要组成部分.

10、Your resources here revolve around manpower , munitions, and fuel.

在游戏中你需关注的资源包括人力、 军需品和燃料.

11、Mechanism of manpower resources development in third, the class manages.

三是班级管理中人力资源开发的机制.

12、...the shortage of skilled manpower in the industry...

该行业熟练劳动力的短缺

13、The movement of young men from the country to the cities leaves the farms short of manpower.

年青人离开农村进城使得农场人力缺乏.

14、Evaluates manpower needs and assigns available resources.

评估人力需求和分派可能的资源.

15、Most of our defense budget goes for conventional forces and manpower.

我们大部分的国防预算是在常规力量和人员上面.

16、Axis Infantry Assault Team cost decreased to 350 manpower from 400.

轴心国步兵突击队(风暴突击队)现在消耗从400降低到350.

17、Allied Supply Drop will now cost 200 Manpower.

盟军空降补给现在消耗200人力.

18、They haven't enough manpower.

他们人力不够.

以上是简答网为您整理的manpower怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于ma

npower的用法、ma

npower的释义、manpower的相关详情

请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/manpower>

